
Direktionsmøde (Chefteammøde)

27-11-2024 08:15 - 10:30

Rådhuset, vær. 489

Information:Pkt. 1 k. 8.15-8.30 Jens
Pkt. 2 kl. 8.30-8.45 Otto
Pkt. 3 kl. 8.45-9.00 Otto
Pkt. 4 kl. 9.00-9.20
Pkt. 5 kl.9.20-9.35 Niels Jørgen
Pkt. 6-7 kl. 9.35-10.15
Pkt. 8 kl. 10.15-10.30

Mødedeltagere : Christian Boel, Heidi Have, Jens Bejer Damgaard, Niels
Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt



Indhold
Referat 1



Referat

Punkt 1: Organisering af sygeplejedepoter i MSO

Chefteamet godkendte

• At styregruppen fortsætter arbejdet jf. BDOs anbefalinger og iværksætter
udarbejdelsen af fælles koncept for sygeplejedepoter i Sundhed og Omsorg
• Styregruppens hensigtserklæring om ledelsesinformation på området.
• At styregruppen iværksætter arbejdet med model for kompensation for
depotansvarlige i 2025, samt udarbejdelse af økonomimodel for området i
detailbudget 2026.

Chefteamet ønsker at den endelige model er færdig senest ved udgangen af 1. kvartal
2025. Den endelige model indbefatter justering af det materielle og det økonomiske
mellem enhederne.

Behandles ikke i Chefteamet igen.

Punkt 2: Indsats ift. stigning i antal færdigbehandlede patienter

Chefteamet besluttede, at

• S&F fortsætter med at optimere forløbene på Vikærgården og sammen med Æ&O
samt P&R fortsætter det igangværende samarbejde om at etablere fast track
forløb
• S&F bringer ”færdigbehandlede patienter” ind i det tværsektorielle samarbejde i
Aarhus-klyngen hvor vi i fællesskab får lavet en plan for nedbringelse af antallet og
optimeret arbejdsgangene
• S&F bringer problematikken om færdigbehandlede patienter (MSO-MSB) ind til
drøftelse i styregruppen for MSO-MSB-samarbejdet
• Chefteamet i 2025 får kvartalsvise tilbagemeldinger ifht. antal færdigbehandlede
patienter

Emnet vendes i chefgrupperne hos P&R og Æ&O om der er yderligere indsatser der kan
sættes i værk – bla. om Æ&O kan skabe kapacitet på korttidspladser – for at afhjælpe.

Punkt 5: Status Detailbudget 2025

Chefteamet drøftede opsamling frem mod rådmandsmøde

Slides blev kort gennemgået og justeres som drøftet til rådmandsmødet.

Finansiering af APN-sygeplejersker drøftes på næste uges Chefteammøde.

Punkt 7: Kommende møder

• Strategisk chefmøde. Drøftet.
• Udvalget – emner til næste møde drøftet
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